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W związku z moimi wnioskami i interpelacjami w sprawie zakupu pojemników na piasek i ich 
ustawieniem przy przejściach dla pieszych otrzymałem pisemną odpowiedź, że zakup tychże 
pojemników został ujęty w budżecie na rok 2018 i mają być użytkowane od sezonu 2018-2019. 

Przed paroma dniami mieliśmy pierwsze gołoledzie w mieście .. Przejścia dla pieszych były bardzo 
niebezpieczne. 

Pytanie: 

Kiedy pojemniki zostaną ustawione i na których przejściach? 

Sugeruję, aby w pierwszej kolejności ustawić je na przejściach dla pieszych przy szkołach i na Placu 
Wolności. 


